
KALLELSE TILL ORDINARIE FÖRENINGSSTÄMMA 2017 

 
för Annestorpsvägens samfällighetsförening 
 
Tid: Söndagen 26 mars kl. 17.00 – 19.00 
 
Plats: Johanneskyrkans församlingslokal 
 
 
Dagordning: 
 

1. Föreningsstämman öppnas. 
2. Val av stämmans ordförande. 
3. Val av stämmans sekreterare. 
4. Val av två justeringsmän tillika rösträknare. 
5. Stämmans behöriga utlysande. 
6. Godkännande av dagordning. 
7. Upprättande av röstlängd. 
8. Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse. 
9. Revisionsberättelse. 
10. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen. 
11. Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag. 
12. Ersättning till styrelse och revisorer. 
13. Genomgång ny budget, inklusive höjning av kvartalsavgift, och dess godkännande. 
14. Fyllnadsval av ordförande på 1 år. 
15. Val av sekreterare på 2 år. 
16. Val av ny ledamot på 2 år 
17. Val av 1 suppleant på 1 år. 
18. Val av 1 suppleant på 2 år. 
19. Val av revisorer på 1 år. 
20. Val av valberedning, tre st, varav en sammankallande - samtliga på ett år. 
21. Övriga frågor. 
22. Mötets avslutande. 

 
 
OBS: Byte av kontaktman meddelas till sekreteraren i samband med årsmötet! 
 
 
Ledamöter styrelse 
Kassör: Sekreterare: Ordförande: 
Peter Straznyk, 10E Christer Gewert – 8D Karin Erixon – 12A 
kassor@annestorp.org sekreterare@annestorp.org ordforande@annestorp.org 
Annestorpsvägens samfällighetsförening 
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Verksamhetsberättelse för år 2016 
 
Styrelsen för Annestorpsvägens samfällighetsförening (orgnr 716447-3840) avger härmed följande 
verksamhetsberättelse för räkenskapsåret 2016: 
 
Styrelse: Kassör: Peter Straznyk - 10E 

Sekreterare: Christer Gewert – 8D 
Tillförordnad ordförande: Karin Erixon – 12A 

 
Suppleanter: Johan Eek – 12E 

Vakant –  
  
Revisorer:                         Ulf Hagberg - 6A 

                                    Styrbjörn Johansson - 8F 
 
Valberedning: Lars Kjellberg (sammankallande) - 6E 

Jonas Hemström - 6J 
Fredrik Artursson - 4E 

 
 
Medlemsantal: 
Medlemsantalet är 92 st, dvs samtliga fastigheter Annestorp 22:40..132. 
Alla är enligt lag skyldiga att tillhöra föreningen. 
 
Styrelsesammanträden: 
Styrelsen har haft 9 st protokollförda möten under verksamhetsåret. 
 
Ekonomi: 
Årets resultat är 322 539 kr 
 
Flerårsöversikt (i 1000-tals kronor): 

2016* 2015 2014 2013 2012 
Intäkter 1077’ 720’ 845’ 807’ 470’ 
Utgifter 755’ 336 440’ 514’ 506 
Resultat 323’ 384’ 405’ 293’ -36’’ 
 
 
* Siffror enligt resultaträkning, inkl avskrivningar, vatten, el och fiber - dessa ingår inte i tidigare år 
 
 
 
  



Förslag till 2016 års vinstdisposition 
 
Styrelsen föreslår att de tillgängliga vinstmedlen: 
Balanserat resultat 143 202 
Årets resultat 322 539 
Summa: 465 741 
 
Disponeras på följande sätt: 
Till ändamålsbestämt konto avsätts 350 000 
Överföring till balanserat resultat 115 741 
Summa 465 741 
 
Resultatet av föreningens verksamhet i övrigt och ställningen vid räkenskapsårets utgång, framgår 
av efterföljande resultat- och balansräkning. 
 
Snöskottning: under vintern 2015/2016 blev det inte speciellt mycket snö. Kostnaden för 
skottningen blev relativt låg, och hölls inom budgetens gränser. 
 
Gräsklippningen och områdes skötseln har gått smidigt. 
För ett mycket väl utfört arbete har styrelsen beslutat att betala ut en bonus till de som skött 
gräsklippningen. 
 
Arbetsgrupper: 
Under 2016 kom tre stycken arbetsgrupper igång ordentligt, stambyte, sophantering och 
kombiplan. Sophanteringsgruppens arbete slutfördes och stambytet är under arbete. 
  
Avfallshantering: 
Föreningen har haft en aktiv sophanteringsgrupp som vill lämna följande kommentar till den 
pågående processen med att införa nya renhållningsabonnemang från Mölndals kommun: 

Avfallsgruppen har tittat på tänkbara alternativ för sophantering i samfälligheten och dess 
konsekvenser. Målet var att hitta jämförande kostnader för sophantering i form av: 

1. Sophantering vid respektive fastighet 
2. Gemensamt miljöhus, typ det Persgärde har 
3. SanSac (dvs mindre miljöstationer för 3 st radhuslängor) 

Kommunen vill ej hantera flera olika system, därav denna jämförelse att ta ställning till. 

Alternativ 2 och 3 kräver ett nytt anläggningsbeslut (anläggningsbeslut = det som sätter ramarna 
för föreningens verksamhet) då föreningens anläggningsbeslut ej innefattar sophantering. 
Ett nytt anläggningsbeslut förutsätter att samtliga fastighetsägare ställer sig bakom förslaget om 
gemensam sophantering. 



Beslut togs efter utredning att lägga ner förslaget på ett gemensamt avfallshus (nr 2) eftersom det 
inte skulle fungera med 92 fastigheter - för långa gångsträckor. 
Förslaget med Sansac stationer (nr 3) lades på is då vi ville avvakta den nya lösningen som 
kommunen plockat fram. 
  
Stambyte: 
Planering av stambyte är under arbete och ett flertal kontakter har tagits samt ett arbete med att 
beskriva våra grunder har gjorts. 
  
Aktivitetsplan: 
Planeringsarbetet har fortsatt och förslag till ny lösning har visats för de övriga föreningarna. 
Planen är att ombyggnaden skall påbörjas under 2017. Se mer under “Budget 2017”. 
 
Övrigt under 2016: 
Det har utförts arbete på våra takhuvar då vi haft läckageproblem - skall ha gjorts på vårens 
städdag. Den/de längor som inte har åtgärdat enligt anvisning är nu själva ansvariga för eventuellt 
läckage dvs. ansvaret flyttas från styrelsen till längan. 
Kungsbacka All och Spolservice har varit och spolat rent proppar under husen vid 3 tillfällen. 
Elproblem har blivit åtgärdade i länga 4, 6 och 18. 
Rensning av komposthög vid ån utförd. 
Service på gräsklippare gjord. 
Ny röjsåg inköpt. 
Material till garaget i länga 16 inköpt. 
Vi har vid ett flertal tillfällen försökt lösa problemet vid ytterbelysningen längst gångbanan - endast 
2 faser av 3 används nu. 
En genomgång av hängrännorna längst garagen har gjorts, inklusive de akuta åtgärder som var 
nödvändiga. 
Styrelsen har fortsatt arbetet med underhållsplanen. 
Föreningens nya stadgar blev till slut godkända 2017-01-19 av Lantmäteriet. 
Dessa finns på hemsidan - http://www,annestorp.org - lösenord: Ann2017 
 
 
 
Underskrifter styrelse: 
 
 
 
________________ _________________ __________________ 
 
 
Peter Straznyk, 10E Christer Gewert – 8D Karin Erixon – 12A 
  



 
Annestorpsvägens samfällighetsförening 

 
Bokslut verksamhetsåret 2016 

 
Balansräkning 
 
Tillgångar 
Inventarier (gräsklippare) 20 000 
Fordringar 23 970 
Fordran medlemmar (SEB lån) 445 682 
Upplupna intäkter 91 253 
Kassa 348 
Checkräkningskonto 1 389 467 
Företagskonto 61 670 
Fondkonto 606 113* 

 
Summa kronor 2 638 503 
 

 
Skulder och eget kapital 
Eget kapital 143 202 
Reparationsfond 606 113 
Ändamålsbestämda medel 950 000 
SEB - lån 445 682 
Förskott avskrivning lån 28 599 
Leverantörsskulder 107 466 
Skatt och sociala avgifter 47 446 
Årets resultat 309 996 

 
Summa kronor 2 638 503  

 
 

Lån hos SEB _  
Ingående balans 564 744 
Amorterat 2016 119 062 
Utgående balans 445 682 

 
Under året har 5 hus betalat av sin del av lånet.  
Kvarstår 72 hus med andel i lånet.  
 
 
 
*  Vår fond är en så kallad räntefond hos SEB - “SEB Korträntefond SEK – Lux”. 
Dess värde var 2016-12-31 : 707 219 kr (minus 1 195 kr mot förra året)  
 
 
 
 
 



Annestorpsvägens samfällighetsförening 
 
Resultaträkning (ny uppställning för i år) 
 
Intäkter  
Medlemsavgifter 684 480 
Vatten, el och fiber 392 783 
 
Summa kronor 1 077 263 
 

 
Utgifter  
Gräs och trädskötsel inkl komposthög 61 074 
Snörenhållning 16 812 
Reparationer * 94 658 
Reparation av garage 5 393 
Reparation ytterbelysning 16 532 
Lekplats, nya leksaker 2 666 
El - undercentral 33 732 
Försäkringar 49 812 
Styrelsearvoden och revisionsarvoden 31 300 
Skatter och arbetsgivaravgifter 21 816 
Bankkostnader 1 200 
Övriga kostnader (bla administration, årsmöte) 10 149 
Avskrivning inventarier 20 000 
Vatten, el och fiber 392 783 
 

 
Summa kronor 336 043 

 
ÅRETS RESULTAT - VINST 384 218 
 
 
*  I reparationer ingår: 

- utgifter städdag  
 
  



 
Annestorpsvägens samfällighetsförening  

 
Underlag till budget 2017 
 
Inför diskussionen om budgeten för 2017, har styrelsen sammanställt information om åldern på 
våra hus och vårt område: 
 

● Husen och avloppsrören är lika gamla - 1965-1966. 
● Elcentralen samt markkablar till ytterbelysningen är från samma tid, 1965. 
● Tilläggsisolering av vindarna gjordes 1981. 
● Byte av takens plåtdetaljer, som huvar, vindskivor, hängrännor och stuprör gjordes 1986. 
● Takens papp har lags om vid två tillfällen - 1986 och 2008. 
● Nytt ytskikt av asfalten lades 1991. Dagvattenbrunnarna fick en översyn då. 
● Garagens tak av plåt byttes 1996. 
● Brandväggar mellan, i de flesta fall, vartannat hus 1997 
● Värme- och fuktisoleringen av grunderna gjordes i de flesta fall 1998. 
● Lekplatsen har renoverats kontinuerligt. 
● Kombiplanen (bandy och tennisplan) är i nuvarande skick inte brukbar. 

 
För att förbättra boendemiljön samt att förnya vår gamla infrastruktur krävs det som ni ser ovan ett 
flertal åtgärder. 
Styrelsen har frågat om hjälp med uppskattning av kostnader samt projektledning. 
Tre grupper har under 2016 varit verksamma: grupperna för sophantering, stambyte samt 
kombiplan. 
Kostnaderna kan för 2017 uppskattas till: 

- sophantering: 0 kr / 50 000 kr om vi måste bygga om platserna pga de större tunnorna 
- stambytet: mellan 75 000 och 150.000 kr för att ta upp hål i mark och betong 
- kombiplan: vår del hamnar på runt 125 000 kr 
- om det visar sig nödvändigt att byta elkablarna i marken längst gångbanan får vi en 

kostnad på minst 200 000 kr 
 
Framtida kostnader, 2018 och framåt, kan uppskattas till många miljoner: 

- stambyte 
- byte dagvattensystem 
- asfaltering 
- ombyggnad garage 
- byte ventilationshuvar och takens plåtdetaljer 

etc. 
 
 
 



 
Med hänsyn taget till vår infrastrukturs ålder och det stora behov vi har, vill styrelsen föreslå en klar 
höjning av kvartalsavgiften: 
 
Styrelsen föreslår därför en höjning av kvartalsavgiften på 700 kr / kvartal för avsättning till 
underhållsfonden. 
 
En grov kalkyl visar att vi skulle behöva avsätta runt 2.500 kr / hus och kvartal under en 5 
årsperiod för att minimera de lån föreningen och dess medlemmar annars måste ta. 
Det ger oss i mycket grova slängar under 5 år: 

Intäkter: 4,7 miljoner kr 
Driftskostnader: 1,6 miljoner kr 
Att röra oss med: 3,1 miljoner kr 

 
Med denna höjning skaffar vi oss likviditet för att göra nödvändiga åtgärder 2018-2022: 

- påbörja ett stambyte på alla längorna 2018-2019 
- lägga om dagvatten och dräneringssystem samt asfaltera om - 2021 

 
Ambitionen är att under 2017 komma igång med resten av grupperna. På föreningsstämman 
kommer vi att undersöka om personer som anmälde sig 2016 fortfarande kan tänka sig att arbeta i 
sina grupper. 

● Takhuvar, inspektionsluckor och plåtdetaljer 
● Dagvatten och asfalt 
● Ombyggnad garage och skaffa möjlighet att ladda elbilar 
● Lekplatsen 
● Ny grupp: Parkeringsmöjlighet vid “boulebanan” (trekanten mittemot länga 8) 

Kommentarer: 
Arbetet med att bygga om kombiplan (dvs bandyplan och tennisplan) skall påbörjas under 2017. 
Investeringen görs i två steg där bandyplan/tennisplanen görs under 2017 och boule/träning 
färdigställs under 2018. 
Arbete med takhuvar bör startas upp i arbetsgruppen för att på sikt byta ut dem mot nya med 
annan konstruktion. 
 
Reparations och underhållsbehov 2017 
Renovera bandy och tennisplan 125 000 
Öppna upp grundmur och håltagning hjärtvägg 150 000 
Elproblem ytterbelysning 20 000 - 200 000 
Ombyggnad platser för soptunnorna 50 000 
Lekplats 15 000 
Löpande underhåll 55 000 
Summa 415 000 - 595 000 
 



Förslag till debiteringslängd (medlemsavgift) 
Styrelsen föreslår en höjning av avgifterna med 700 kr / hus och kvartal. 
Medlemsavgiftens storlek under året blir därmed 2 560 x 4 x 92 = 942 080:- 
 
Förslag till budget 2017 
 
Intäkter 
Medlemsavgifter 942 080 
Taklån - ränta 23 400 
Summa kronor 965 480 
 
Utgifter  
Renovering kombiplan 125 000 
Öppna grundmur och hjärtvägg 150 000 
Utebelysning 20 000 
Ombyggnad platser soptunnor 50 000 
Lekplats 15 000 
Löpande underhåll 55 000 
El - undercentral 38 000 
Gräs och trädskötsel (inkl skatter) 50 000 
Snörenhållning 20 000 
Försäkringar 45 000 
Styrelsearvoden 44 300 
Skatter 14 600 
Revisionsarvoden 1 000 
Bankkostnader 1 200 
Administrativa kostnader (möten, program etc) 8 000 
Avskrivning gräsklippare 20 000 
Ränta - taklån 23 400 
Överskott 284 980 
Summa kronor 965 480 
 
 
Ytterligare information 
Övrig information som revisionsberättelse samt föreningens historik vad avser vattenförbrukning, 
elförbrukning och leverantörslista kommer att finnas tillgängliga på vår hemsida : 
http://www,annestorp.org 
Lösenord: Ann2017 
För de som inte har Internet kan man kontakta kassören för en kopia samt även plocka med sig 
dessa på årsmötet i pappersformat. 
 
 



Inkomna motioner och styrelsens förslag. 
 
Motioner 
 

- Uppmärkta parkeringsplatser (1 p-ruta per hushåll). 
 
Då parkeringsplatserna inte ägs av respektive hushåll, har inte husägarna automatiskt 
exklusiv rätt att nyttja den plats som är mitt emot sitt garage. 
Dock så finns det en praxis att platsen mitt emot garaget nyttjas av den som har garaget. 
Att tilldela platser har diskuterats sedan många år, och besluten har hitintills varit att inte 
märka upp enskilda platser. 
Styrelsen föreslår att motionen avslås. 

 
- Boule-banan på andra sidan görs om till gästparkering. 

 
Den frågan har varit uppe, och beslut har fattats om att undersöka kostnaderna och 
eventuella rättsliga frågor. 
Dock så har ingen åtagit sig uppgiften att driva frågan. 
Styrelsen föreslår att motionen godkänns om någon åtar sig frågan. 
 

 
 
Propositioner 
Inga 
 


